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Motivatie: 4 vragen aan Anne Gram, voorzitter van de Raad van Commissarissen

Hoe kijk je terug op de afgelopen 4 jaar als voorzitter van de RvC?
We hebben een mooie samenwerking, een heel intensieve samenwerking gehad omtrent strategie van de 
beleggingsfondsen: hoe kunnen we meer impact bereiken op de samenleving en hoe kunnen wij onze klanten 
beter dienen?

Welke thema’s acht jij van groot belang voor ASN Beleggingsfondsen de komende jaren?
Duurzaamheid in de brede zin. Klimaatverandering gaan we tegen met onze doelstellingen, maar ook bio
diversiteit wordt een heel belangrijk thema. Als je kijkt naar buiten, dan zie je dat er veel regelgeving komt.  
Dat gaat heel veel tijd en inspanning kosten, maar dat biedt ook kansen.  Daarmee kunnen we echt laten zien 
dat wij donkergroen zijn en veel duurzamer zijn dan onze concurrenten. 

Wat zou jij graag willen bijdragen als voorzitter, en met de andere leden van de RvC?
Wij willen als Raad van Commissarissen ASN graag verder helpen. Wij zijn een kritische sparring partner voor de 
directie, we hebben een heel goed en leuk team bij de raad, we kunnen veel meedenken over alle disciplines. 
Dus wij gaan strategisch meedenken met de directie over hoe we onze huidige klanten en toekomstige klanten 
zo goed mogelijk kunnen dienen.

Waarom is de RvC zo belangrijk? 
Intern toezicht houdt de organisatie scherp. Dat is ook bewezen. En wij merken het ook in de praktijk dat we 
een goede scherpe sparring partner voor de directie kunnen zijn. Wij helpen de organisatie verder en hebben 
ook heel veel ervaring vanuit de sector.


